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in de roos 
        Jaargang 07 

               April 2021 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen 

ook u graag  uit om een bijdrage te leveren op 

johanne.pvda@ziggo.nl.  

 

Inhoud 
Jubilarissen: 25 en 50 jaar lid 

van het secretariaat 

Oproep Gemeenteraadsverkiezingen 2022: 

positieve meedenkers gezocht. 

van het secretariaat 

Tijd om te gaan 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Ontboezemingen 

door Jan Stet lid PvdA 

Campagne: helpende handen gezocht! 

door secretariaat bestuur PvdA 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Geef uw mening en /of commentaar 

door Johanne Hendriks 

 

 
 

Jubilarissen: 25 en 50 jaar lid 

van het secretariaat 

Het is een goed gebruik in de partij om leden  

die al heel lang lid zijn in het zonnetje te  

zetten en een speldje + bloemetje te 

overhandigen.  Meestal gebeurde dat op een                

1 mei-bijeenkomst, maar dat kan nu even niet.  

Toch willen we hieraan aandacht besteden en 

dus bezoeken bestuursleden zaterdag 1 mei               

de onderstaande leden om het speldje en                   

de bloemen te overhandigen.                                     

 

 

 

 

 

 

Aan u allen: dank voor de steun aan de        

PvdA, al zo lang! 

 

25 jaar lid: Jaap Sterk, Dennis Loo, Ernest  

Briet en onze voorzitter Ed Bausch. 

50 jaar lid: Bep van der Zwaag, Lambert Quant 

Hans Man in ’t Veld, de heer Dijkstra,  

Jan Stomps, Hannie vd Heide, Anke Duinmeijer, 

Joop Bekius, Marjolein Copier en Lucia Bakker. 

 

Oproep Gemeenteraadsverkiezingen 2022: 

positieve meedenkers gezocht. 

van het secretariaat 

Op 24 april kregen alle leden al een mail over 

het feit dat de kandidaatstellingsperiode 

formeel is gestart.   Bij deze nóg een keer een 

oproep om in uw omgeving te kijken of u 

personen kent, die wonen in de gemeente of er 

gaan wonen, die lid zijn of dat willen worden en 

die interesse hebben in het raadswerk.  

We kijken uit naar ware sociaaldemocraten als 

kandidaten. We verwachten van hen dat ze op 

een integere en geloofwaardige manier en ook 

agendavormend punten aan de orde kunnen 

stellen, naast de controlerende taak van de 

Raad. Onze kandidaten hebben een open blik            

op de samenleving, maar speciaal oor en oog   

voor wat of wie kwetsbaar is, om welke reden 

ook.  

Het belang van de kiezer en de partij gaat altijd 

boven het eigen belang. ‘Haagse blauwdrukken’ 

worden gekoppeld aan lokale inkleuring. Daarbij 

is onze gemeente bijzonder met aandacht voor 

het behoud van eigenheid van de diverse kernen 

in de gemeente. Onze kandidaten zijn goed in 

contacten met inwoners, goed in terugkoppelen 

en verantwoording afleggen. Teamwork is ook 

een groot goed 

Op onze website staat een uitgebreide 

beschrijving van het profiel, zoals opgesteld 

door het landelijk partijbureau. Dit profiel is  
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aan de orde geweest op de laatste, digitale, 

ledenvergadering van maart jl.  

https://bergen.pvda.nl/verkiezingen-

gemeenteraad-2022/ 

Onderdeel van de procedure is dat de 

kandidaatstellingscommissie gesprekken voert 

met leden of toekomstige leden die mogelijk 

interesse hebben in een stap richting            

deelnemen in onze fractie door zitting te                

nemen in de gemeenteraad of deel te nemen aan 

één van de raadscommissies.  Uiteraard wordt 

ook  met de huidige fractie en steunfractie 

gesproken over hun toekomstplannen. 

 

Reageren kan via het secretariaatsadres of                

bel met onze voorzitter Ed Bausch,                               

tel. 06 20 55 18 99. Suggesties worden strikt 

vertrouwelijk behandeld. 

 

Leden kunnen ook zichzelf kandidaat stellen 

door een brief met motivatie aan de commissie 

te sturen via het secretariaat (Lucia Bakker, 

Patrijsstraat 22, 1873 JM Groet of per mail 

bakker@noordwest.org). 

Graag zo snel mogelijk, zodat de commissie 

voldoende tijd heeft voor gesprekken met 

belangstellenden. 

 

Procedure, tijdschema 

De uiterste datum van aanmelding van 

kandidaten is tot en met zondag 12 

september.  In de week van 13-20 september 

moeten kandidaten laten weten of ze écht 

kandidaat willen zijn via het ondertekenen                     

van de officiële PvdA-bereidverklaring.                     

Daarna wordt door de commissie een 

conceptkandidatenlijst opgesteld, die              

vervolgens in de ledenvergadering van                 

zaterdag 27 november 2021 wordt                 

vastgesteld. 

 

 

 

 

 

 

Verslag schriftelijke ledenvergadering PvdA 

afdeling Bergen NH, gehouden van  

20 t/m 29 maart 2021. 

van het secretariaat.  
Hieronder de agenda die per mail  werd 

rondgezonden aan de leden. De schriftelijke 

reacties zijn hieronder verzameld en vormen 

het verslag.   

 

Agenda ledenvergadering (de bijlagen zaten 

bij de uitnodiging die per mail aan alle leden 

werd verstuurd op 20 maart 2021). 

1. Verslag schriftelijke ledenvergadering 16 

januari 2021  

2. Jaarverslag secretariaat 2020 met daarin 

verslagen van in 2020 gehouden schriftelijke 

vergaderingen. 

3. Jaarverslag penningmeester  2020. 

4. Controle kascommissie jaar 2020: Jan Stomps 

en Jan Keijsper hebben de boeken 

gecontroleerd en schriftelijk hun akkoord 

gegeven.  Voorstel: decharge verlenen aan de 

penningmeester. 

5. Benoeming één nieuw lid kascommissie: wie 

meldt zich aan? 

6. Jaarverslag fractie 2020. 

7. Fractieprofielen (bijlage) tbv 

Gemeenteraadsverkiezingen. Deze moeten door 

deze ledenvergadering worden vastgesteld en 

vormen voor de kandidaatstellingscommissie het 

kader voor de zoektocht naar PvdA-kandidaten 

voor de gemeenteraad. We hebben het model 

van het partijbestuur overgenomen. 

 

Reacties (ontvangen per mail): 

(1) Dank voor alle stukken. Daar ik pas weer lid 

ben geworden, onthoud ik mij van commentaar. 

Het geheel ziet er zorgvuldig en verzorgd uit. 

Met dank, Paula Blankendaal 

 

 

https://bergen.pvda.nl/verkiezingen-gemeenteraad-2022/
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(2) Beste mensen, 

Een korte reactie mijnerzijds over de digitale 

ledenvergadering. 

We leven in vreemde tijden, politiek 

interessante tijden. de winsten van een paar 

politieke partijen lijken alweer te verdampen 

door onhandig gehannes. Het legt ook de 

doorvoelde onvrede bloot die in de samenleving 

leeft. Omtzigt wordt gezien als held, wellicht 

martelaar. De gevoelens van weerstand ten 

opzichte van de machtspolitiek nemen toe en 

hebben zich voor een groot deel vertaald in de 

stemmen op (ultra) rechtse partijen. 

De analyses van Ramsy Nasr en Herman  

Wijffels in Buitenhof legden de vinger op de 

zere plek: we staan voor nieuwe keuzes.                          

Nieuwe richtingen op sociaal economisch gebied, 

waarin de koppeling met onze leefomgeving en 

de mensen centraal staan. Gekoppeld aan een 

vernieuwde bestuursstijl. 

 

Deze algemene inleiding brengt me op het (wat 

korte) fractieverslag. Zoals jullie weten heb ik 

me verzet tegen de bouwplannen op het 

Watertorengebied in Egmond aan Zee. Ik kreeg 

daarbij flink wat steun uit de lokale 

gemeenschap. 

Het fractieverslag bevestigde wat ik reeds 

vermoedde: de fractie van de PvdA heeft geen 

inhoudelijke afweging gemaakt, of het plan nog 

van deze tijd is. "Projecten waarvan er drie in 

de raadsperiode daarvoor (2014-2018) door de 

toenmalige wethouder van de PvdA (Peter van 

Huissteden) zijn geëntameerd. Binnen de fractie 

ontstond daarom in 2020 weinig discussie over 

het wel of niet voortzetten van de realisatie van 

deze projecten.”   

Met andere woorden, het plan moet doorgaan, 

omdat onze (oud) wethouder het heeft 

bedacht.  

Gebabbel op straat en in duin geven me een 

indicatie dat dit ook zo door (potentiële) kiezers 

van de PvdA  zo wordt gezien. Ik vind het  

 

 

uitermate te betreuren dat het binnen onze 

fractie/afdeling zo blijkt te werken. Geen 

inhoudelijke gesprek, de lijn is jaren geleden 

vastgesteld door onze wethouder en dat is het. 

Argumenten over volkshuisvesting (een van de 

belangrijkste thema's in de dorpen) spelen geen 

rol.  

Het blijkt ook nog te werken als een boemerang 

naar mezelf: "jij bent toch van de PvdA, dus jij 

hebt ook die mening….."  Kortom balen dus….. 

Met vriendelijke groet,  Jan Stam 

(3) Beste partijgenoten.....een late reactie. Ik 

ben het met alles eens. Een kascontrole 

commissie is altijd leuk. Je praat weer eens bij. 

Ben benieuwd  hoe de 

gemeenteraadsverkiezingen voor ons uitvallen. 

Vr. Groet aan allemaal. Dini van der Zel-Bij 

(4) Dag Lucia, Ik heb geen op-of aanmerkingen 

bij de stukken. Wel maak ik graag gebruik om 

twee opmerkingen te maken met een 

rondvraagkarakter: 

1. Complimenten voor de nieuwsvoorziening 

vanuit de lokale afdeling, met name voor de 

nieuwsbrieven. 

2. Ik kom uit een gemeente waar de intensieve 

samenwerking met GroenLinks is uitgemond in de 

oprichting van een derde vereniging naast de 

twee lokale afdelingen PvdA en GroenLinks. Met 

name de jongere generatie maakt gebruik van 

het lidmaatschap van deze nieuwe organisatie: 

‘Open’. De drie partijen werken inmiddels met 

één fractie ‘Open’, maar de aansturing komt dus 

wel uit de besturen van de drie organisaties, 

steeds gekoppeld aan beraadslaging van en 

terugkoppeling aan de verschillende 

ledenvergaderingen. Deze beweging is 

voortgekomen om de gestage inkrimping van de 

twee oude partijen op te vangen en nieuw talent 

aan te boren. Ik ben wel benieuwd of  en hoe er 

in deze contreien - in het post-Corona-tijdperk – 

over een dergelijke ontwikkeling nagedacht 

wordt. Natuurlijk niet voor de korte termijn,  
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maar voor de verdere toekomst. 

Met vriendelijke groet, Marjolein Copier, 

Egmond aan den Hoef 

(5) Beste Lucia,  Ik heb geen op- of 

aanmerkingen bij de aangeleverde stukken. 

Akkoord dus. 

Met vriendelijke groet, Peter van Huissteden 

(6) Dag allemaal! Ik kan mij vinden in de 

voorstellen voor de vergadering. 

Twee opmerkingen :  

- Ik las dat Peter van Huissteden meent dat 

samenwerking met Groen Links er niet in zit;               

er zouden te grote verschillen zijn! Als dat                     

zo zou zijn wordt het tijd om die 

meningsverschillen met elkaar te gaan 

bespreken en te proberen tot gezamenlijke 

standpunten te komen. Versnipperd links kan 

geen potten breken en wordt tegen elkaar 

uitgespeeld! 

-  De fractieprofielen zijn een typisch  

voorbeeld van de gewoonte in onze partij om 

zaken tot op de millimeter te willen regelen!  

Wie denken we met een dergelijk stuk over te 

halen om kandidaat raadslid te worden? Mij             

zou het in elk geval afschrikken! 

 

Ten slotte:  

ik ben 50 jaar lid van de PvdA en zal dat ook  

wel blijven, maar ik heb twee weken geleden               

op   D’66 gestemd, strategisch, omdat links                  

te versnipperd is en dat me de enige 

mogelijkheid leek om te bereiken dat een 

progressieve partij groter zou worden dan                

het CDA, waarmee een bijna automatische 

voortzetting van Rutte III kan worden 

voorkomen. 

Overigens vind ik dat Lilianne Ploumen het         

prima heeft gedaan op de momenten dat ze 

daartoe in de gelegenheid werd gesteld op tv. 

Afgelopen zaterdag heb ik deelgenomen aan een 

digitale partijbijeenkomst, waarbij Lilianne 

letterlijk herhaalde dat de PvdA niet zonder  

 

 

 

Groen Links in een kabinet gaat zitten!! 

Hartelijke groeten, Lambert Quant 

(7) Ik ben akkoord. Met hartelijke groet,  

Thea Dekker 

 

(8) Geacht PvdA bestuur,  eerst vandaag las ik 

het bericht over de ledenvergadering 20 t/m 30 

maart en tot mijn schrik zag ik dat het digitale 

overleg voor vanavond is gepland. Er is een 

redelijke kans dat ik me niet, of te laat 

aanmeldt.                                                                    

Daarom het volgende. 

Op de stukken heb ik geen commentaar, hoewel 

ik het lezen van de profielschets gestaakt heb. 

Ik kan me niet zo goed voorstellen dat een 

kandidaat op zo’n lijvig stuk zit te wachten. Het 

zou fijn zijn als het wat bondiger kan. 

Interessant vind ik het verslag van de 

schriftelijke ledenvergadering waarin 

lijstverbindingen worden geopperd en de vaste 

PvdA—stem niet meer zo vast lijkt te zijn. Zelf 

worstel ik met hetzelfde: ik ben in stemgedrag 

niet meer 100% PvdA-er. 

In het kader van de versnippering van politieke 

landschap en de toenemende moeite die gedaan 

moet worden om coalities te vormen, kan een 

lijstverbinding een stap zijn tegen de 

versnippering. Maar ook tegen afnemende 

invloed die splinterpartijen hebben of kunnen 

uitoefenen. Het lidmaatschap van de 

kascommissie vind ik geen probleem. 

Vooralsnog wens ik jullie een goede 

vergadering! Met vriendelijke groet, Jan 

Willem Frans 

(9) Beste bestuursleden,  Dank voor de 

uitgebreide informatie en de goede 

voorbereiding op de lokale verkiezingen.                 

Ik ben trots op de vasthoudendheid die de  

PvdA afdeling ten toon spreidt. Prachtig vind ik 

de uitgebreide profielschets voor plaatselijke 

bestuurders die landelijk is aangeboden.                    

“De PvdA zoekt vooral kandidaten met veel 

uithoudingsvermogen”! 
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Deze zijn in Bergen inmiddels goed 

uitgeselecteerd. Dat we landelijk moeten gaan 

zoeken naar nieuwe uitgangspunten, hebben de 

laatste TK verkiezingen duidelijk aangetoond. 

Samengaan of fuseren staat mijns inziens 

volkomen los van het feit dat de hoeveelheid 

“afvalligen” langzaam de 30 zetels nadert. Links 

heeft daar tot nu toe geen antwoord op. De 

kloof tussen arm en rijk of eenvoud en 

betweters is dramatisch groot aan het worden.  

De opkomst van Volt en D66 typeert dat. Als de 

PvdA zich niet handhaaft als brede volkspartij, 

zal het politieke landschap drastisch wijzigen 

met een pijnlijke tweedeling. “Blijf trouw aan je 

idealen”! Met energieke groet, Jan P. Stomps. 

 

(10) Beste afdeling,  Ik had alle stukken al 

gezien en OK bevonden – geen commentaar dus. 

Op Do 25/3 heb ik als burgerraadslid al een I/P 

avond, dus aan de digitale vergadering van die 

avond kan ik  niet meedoen. Met vriendelijke 

groet, Jan Keijsper 

CONCLUSIE LEDENVERGADERING. Naast de 

bovengenoemde leden, zijn ook alle 

bestuursleden het eens met de voorstellen. 

Daarmee zijn de verslagen zoals rondgezonden 

akkoord bevonden en wordt aan de 

penningmeester décharge verleend. 

Op de oproep voor een nieuw lid voor de 

kascommissie heeft Jan Willem Frans 

gereageerd en zich aangeboden. Het bestuur 

neemt zijn aanbod met dank aan en hiermee is 

hij benoemd als nieuw lid van de kascommissie.  

Bij de volgende jaarstukken neemt Jan Stet 

contact op met de kascommissieleden.   

 

Tijd om te gaan 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Kopte Tommy Wieringa in zijn vaste column in  

de NRC van 25 april 21.  Rutte, tijd om te gaan. 

Wat mij betreft gaat het niet om de persoon 

Rutte maar meer om te kantelen naar een ander  

 

 

 

 

vertrekpunt in onze samenleving. Rutte stond 

voor mij symbool voor het neoliberalisme. Het 

standbeeld  voor de scheefgroei, voor het 

ontstaan van een onderklasse, armoede, 

woningnood, precaire arbeid, tekortschietende 

jeugdzorg, afbraak sociale rechtsbescherming. 

Het standbeeld voor de grote private winsten 

van ondernemingen, de private vermogens van  

de burgers. Het neoliberalisme, de grote triomf 

in 1989 op het zogenaamde socialisme, schiet                 

op zijn beurt tekort in het voldoen aan de 

maatschappelijke behoeften van onze 

samenleving. Het is tijd voor nieuw leiderschap. 

Sigrid Kaag heeft haar geloofsbrieven aan ons 

volk aangeboden. De eerste stap op het bordes 

heeft ze gezet.  Het gaat niet om nieuw 

leiderschap op zich, maar om een andere 

economische zienswijze - noodzaak zelfs - onze 

samenleving anders vorm te geven : bedrijven 

dienen getoetst te worden aan hun 

maatschappelijke bijdragen. Een omkering van 

het beginsel om de winsten te privatiseren en de 

verliezen te socialiseren. Yes, we can.  

Yes, we can, de slogan van Barack Obama bij de 

aanvang van zijn presidentschap in 2009. Hij 

belandde direct met zijn neus in de boter van  

de grote financiële bankencrisis. Daar gingen 

zijn grootse plannen voor “ Een Beloofd Land”. 

Hij was genoodzaakt de grote bankencrisis te 

bestrijden  met  dezelfde mensen, die de 

mondiale bankencrisis veroorzaakt hadden. Voor 

het voeren van de beloofde hervormingen was 

hij aangewezen op de medewerking van de 

(progressieve) Republikeinse 

volksvertegenwoordigers- bestaan ze?- nadat  

de democraten hun meerderheid in de Senaat na 

2 jaar hadden verloren. Een uitgeklede Obama-

care was het resultaat. De Republikeinen 

hadden, zacht gezegd, weinig behoefte bij te 

dragen aan een succesvol presidentschap van 

Barack Obama. Wellicht is hij succesvol in 2de 

instantie via de oude wervelwind Joe Biden. Het 

voorwerk is verricht. Het Yes, we can van Joe  
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Biden. Overigens de memoires van Barack 

Obama: “ Een beloofd Land is fascinerend om te 

lezen. Obama is een uiterst intelligente, 

begenadigd schrijver. Eerlijk, openhartig en 

uitvoerig maakt hij je deelgenoot van zijn 

handelen tijdens zijn presidentschap. Een genot 

om te lezen. 

In mijn bibliotheekje had ik lang geleden De 

Duizend Dagen van John F. Kennedy in het  

Witte Huis van Arthur M. Schlesinger 

aangeschaft. Dat boek, lag er verslonst bij. 

Terug in de tijd van 1961 en 1963. Tijd om te 

gaan voor het tijdperk Eisenhower. Uiterst 

conservatief, virulent anticommunistisch met 

Foster Dulles tot 1959 als minister van 

buitenlandse zaken. De jonge knappe, energieke 

Kennedy zou de politiek vernieuwen, een nieuw 

tijdperk inluiden. Atoomproeven vonden nog 

bovengronds plaats. De ideologische wedstrijd 

tussen het ‘vrije westen’ en het communistische 

blok onder leiding van Nikita Chroestsjov is dan 

nog niet beslist. Uitvoerig komen tijdens een 

topontmoeting  in Wenen 1961 tussen beide 

leiders de ideologische verschillen aan bod. 

Urenlang wisselden ze hun argumenten uit. 

Chroestsjov was er heilig van overtuigd dat 

onontkoombaar het communistische systeem              

als overwinnaar uit de bus zou komen.                         

De geschiedenis staat aan zijn kant, dacht hij.                

Je moet daarbij wel bedenken dat in 1961,                     

op  het dieptepunt van de koude oorlog, de 

Sovjet Unie een razendsnelle economische                 

groei doormaakte en vele landen zich vrij 

maakten. Die ontmoeting resulteerde in de 

afspraak van de vreedzame co-existentie     

tussen beide blokken. Chroestsjov, verdient                    

in mijn opvatting een eigen standbeeld. In de 

helaas korte periode dat Kennedy aan de                

macht is geweest wilde hij een nieuw tijdperk 

inluiden : The New Frontier, Amerika stond -                 

na de stilstand van de Eisenhower - periode  

voor de nieuwe grens van 1960  voor nieuwe  

 

 

 

 

uitdagingen. Met name op binnenlands gebied. 

Hij greep terug  op de New Deal van president 

Roosevelt uit de jaren dertig. Vooral de 

terugdringing van de armoede in Amerika en                

het zorgen voor sociale en economische recht                 

en voor iedereen waren daarbinnen belangrijke 

uitgangspunten. Kennedy overleefde de aanslag 

niet in Dallas 1963. Zijn broer Robert 

overleefde korte tijd na hem de aanslag niet.  

Martin Luther King overleefde de aanslag in 

1968 niet, allemaal toeval. De grote aantallen 

voorstellen tot terugdringing van de armoede en 

verbetering van de sociale en economische 

rechten voor iedereen overleefden eveneens 

niet, allemaal toeval. 

Ik ben nu een uitgebreide biografie aan het 

lezen over Abraham Lincoln. Hij overleefde de 

aanslag niet in 1865, maar dit terzijde. 

Het is tijd volledig afstand te nemen van de 

oude neoliberale economische politiek. De tijd is 

over voor deelname van de linkse partijen aan de 

oude-liberale politiek. Het is tijd voor de linkse 

partijen voor een nieuwe politiek waarin de 

bedrijven getoetst worden op hun 

maatschappelijke bijdrage aan de samenleving 

en waarin de vermeende onderklasse volwaardig 

deel gaan uitmaken van een inclusieve 

samenleving.  

 

Ontboezemingen 

door Jan Stet lid PvdA 

Zojuist, maandag de 26e april, lees ik de column 

van Emma Curvers in het Magazine van ‘de 

Volkskrant’ met als titel ‘Wie verlost ons van 

Willem-Alexander’.  

In de uitspraak van Emma ‘ik wil dat de koning 

stopt’, kan ik mij goed vinden. Hoe dwaas is het 

eigenlijk dat het bed waarin je geboren wordt, 

bepaalt – in zijn geval – dat je koning wordt van 

Nederland. Natuurlijk is dat een open deur, 

maar wel een deur die bij mij op zijn minst 

steeds op een kier staat. Maar ja, hoe vaak is 
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dat niet ook in andere situaties het geval.                        

In de kring van het ‘oude geld’ geboren worden 

betekent ook dat je kostje voor de toekomst 

over het algemeen gekocht is;  dat je jeugd en 

carrière zich zonder noemenswaardige 

problemen ontwikkelen.  

Hoe anders is dat in de situaties dat je wieg 

bepaalt dat jouw leven zich niet probleemloos 

zal ontwikkelen. Daarbij denk ik aan de 

slachtoffers van de toeslagenaffaire. Tot je 

door laten dringen wat hen is overkomen leidt 

bij mij tot een grote vorm van 

plaatsvervangende schaamte. Hoe kan het zijn 

dat degenen die dit land leiden en zij die namens 

deze overheid het beleid ten uitvoer brengen 

dit schaamteloos hebben toegelaten. Premier                 

en ministers gingen door het stof, traden af                 

en werden demissionair. Petje af voor onze 

Lodewijk die er als een van de weinigen zijn 

consequenties aan heeft verbonden door wel                     

op te stappen.  

Na het ‘Ollongren-schandaal’ werden de 

‘Ollongren-papers’ voer voor de gehele Tweede 

Kamer. Na een dag van geweldig politiek cabaret 

leidde dat tot de moties van Afkeuring en van 

Wantrouwen.  Dan denk ik nu gaat er wat 

gebeuren. Maar zie, de storm is geluwd en 

iedereen zit nog op zijn plek. Als Rutte, 

Hoekstra en Kaag toch weer de ruimte krijgen 

voor het vormen van een nieuwe regering, mij  

zal het niet verbazen. Misschien dat de notulen 

van de Ministerraad nog voor extra olie op                  

het vuur kunnen zorgen. 

Dan heb ik het maar even niet over de Corona, 

daar zijn de kranten al voor de helft mee  

gevuld. Denk ik maar niet aan de vele 

gezondheids- en economische slachtoffers.  

Toch denk ik aan ze en kan bedenken dat zij                

het er ontstellend moeilijk mee hebben. 

 

 
 

 

 

Campagne: helpende handen gezocht! 

door bestuur PvdA 
Voor de verkiezingscampagne maart 2022 

(gemeenteraad) hebben wij (het bestuur) hulp 

nodig. Wie o wie heeft tijd en zin om het  

bestuur te helpen, want we kunnen het echt  

niet alleen en samen staan we sterker! 

Zijn er mensen die goed zijn in het maken van 

filmpjes of handig zijn met vormgeving van 

drukwerk etc. dan kunnen we jouw hulp heel 

goed gebruiken.  

 

Hulp aanbieden?   

Stuur een mail aan het secretariaat,                         

Lucia Bakker, via bakker@noordwest.org 

 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

                         

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden en 

themabijeenkomsten. En we sparen ook  

alweer voor de eerstvolgende verkiezingen.  

Op 16 maart 2022  

zijn de Gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Onze bankrekening 

NL42 RABO 0132 4609 47 

t/n van PvdA Bergen NH  

Dank voor uw bijdrage! 

 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u  

deze nieuwsbrief toch?  

U kunt zich aanmelden voor deze  

nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

mailto:bakker@noordwest.org
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
http://www.raadbergen-nh.nl/
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl

